
 
 
Rezultat postupka savjetovanja s javnošću u procesu donošenja Odluke o izmjeni Odluke o 
osnovama za sklapanje ugovora o provođenju zdravstvene zaštite iz obveznog zdravstvenog 
osiguranja  – sažetak primjedbi i prijedloga 
 

Naziv tijela/ime 

i prezime 

osobe koje/a je 

dostavilo/a 

primjedbu/ 

prijedlog 

Načelne primjedbe i prijedlozi te 

članci na koje su izjavljene 

primjedbe (članci na koje nije bilo 

primjedbi nisu prikazani) 

PRIHVAĆENO / NIJE 

PRIHVAĆENO uz obrazloženje  

ZJZ Karlovačke 

županije, po 

zamjenici 

ravnateljice, 

Jelici Magdić, 

dr.med.spec 

 

Ispred Zavoda za javno zdravstvo 

Karlovačke županije smatram da 

je predloženo smanjenje cijene 

testiranja na bolest COVID-19 

NEREALNO I NEPRIHVATLJIVO. 

U OBRAZLOŽENJU ZA NACRT 

ODLUKE navodite da je došlo do 

smanjenja cijene reagensa na 

tržištu iako smo svi svjesni 

činjenice da u cijenu 

dijagnostičkog postupka mora uči 

i cijena rada(prekovremeni 

rad,rad u smjenama,rad 

subotom,nedjeljeljom i 

blagdanom,dodatno 

zapošljavanje)cijena nabavke i 

održavanja opreme,udio u 

komunalnim troškovima,cijena 

drugog potrošnog materijala i sl. 

Cijelo vrijeme trajanja pandemije 

Služba za mikrobiologiju i 

parazitologiju Zavoda za javno 

zdravstvo Karlovačke županije 

ispunjavala je i sve svoje druge 

ugovorne obveze,bez 

naručivanja,lista čekanja ili 

odgađanja pretraga i to s istim 

brojem stručnog kadra ,prije 

svega(nedostatnim)brojem 

liječnika specijalista. 

Ne prihvaća se. 

U izračun cijene DTP LM393, na teret 

sredstava obveznog zdravstvenog 

osiguranja, ukalkulirana je prosječna 

cijena rada,odnosno vremensko-

kadrovskog normativa, uprosječena 

cijena reagensa, potrošnog materijala i 

indirektnog troška, a sve u skladu s 

prijedlogom nadležnih stručnih 

institucija.  

Zanavljanje opreme i investicijsko 

održavanje regulirano je aktom Vlade 
RH i ne može teretiti sredstva obveznog 
zdravstvenog osiguranja. 

 

  

 

 



Svima nama testiranje na COVID-

19(RT-PCR)je dodatni posao a 

dodatno zapošljavanje imali smo 

zbog organizacije uzimanja 

uzoraka(drive in) za gotovo cijelu 

Karlovačku županiju kao i zbog 

dodatnog i povećanog 

administrativnog posla. 

Nadamo se još boljoj 

epidemiološkoj situaciji u 

mjesecima koji dolaze jer će,u 

protivnom,biti nemoguće ponovo 

organizirati rad u smjenama i na 

neradne dane sa samo 2 

liječnice.spec.kliničke 

mikrobiologije 

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   



   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   



   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

 


